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PROTOKÓŁ NR 6/ 2010 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 19 stycznia 2011 roku, 

które odbyło się w sali posiedzeń Zarządu 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 13.00, zakończono o godz. 15.00. 

  
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tomasz Kranc                        -   Wicestarosta 
2. Andrzej Bielecki                     -   Członek Zarządu Powiatu 
3. Jacek Brzostowski                  -   Członek Zarządu Powiatu 
4. Robert Woźniak                      -   Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

5. Andrzej Sebastyański       - Sekretarz  Powiatu 
6. Danuta Królczyk               - Skarbnik  Powiatu 
7. Karolina Krenz                 - kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

     8. Elżbieta Gaertner              - kierownik Wydziału Organizacyjnego 
     9. Radosław Kubisz               -kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju 
    10.Małgorzata Klessa             -kierownik Wydziału Ochrony Środowiska  
    11.Andrzej  Ratajczak            - kierownik Wydziału Komunikacji 
    12. Mariola Substyk            - inspektor  w Biurze Rady – protokolantka 
 
 
    Porządek obrad  Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 12 stycznia 2011 roku. 
3. Informacja Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Informacja o dodatkowych zadaniach Wydziału Komunikacji nt. pojazdów 

porzuconych . 
5. Zaopiniowanie na sesję Rady Powiatu projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Statutowej i wyboru jej Przewodniczącego. 
6. Rozpatrzenie wniosku p.R.K. Kaiser o ulgę w opłacie czynszu dzierżawnego 

za wynajem pomieszczeń. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2011 roku dotacji z budżetu 

powiatu dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach 
szkół publicznych oraz dla niepublicznych placówek oświatowych. 

8. Informacja o złożonych wnioskach przez samorządy gminne powiatu 
wągrowieckiego nt. usuwania azbestu. 

9. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu                      
o wyrażenie zgody na udzielenie zamówienia publicznego na zadanie 
„Remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych”. 
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10. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
11. Uwagi i wnioski. 
 
Ad  1 
Odczytano i bez zmian przyjęto porządek posiedzenia Zarządu.  
 
Ad 2 
Po zweryfikowaniu i naniesieniu uwag przyjęto protokół posiedzenia Zarządu            
z dnia 12 stycznia 2011 roku. 
 
Ad 3 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- rozmowach dot. propozycji zmian w  Ratownictwie  Medycznym, 
- posiedzeniu Komisji ds. kontroli ZOZ, na którym zapoznano się z wynikiem 
finansowym ZOZ-u, 
- spotkaniu z młodzieżą z Europy (z Danii, Holandii), 
- wizja lokalna dróg powiatowych gm. Mieścisko i rozmowy nt. utrzymania tych 
dróg, 
- spotkanie z p.Smółką- przedstawicielem Spółek Wodnych i kierownikami 
Wydziałów Geodezji i Ochrony Środowiska w sprawie spółek wodnych 
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o dodatkowych zadaniach Wydziału 
Komunikacji nt. postępowania z pojazdami usuniętymi z drogi i nie odebranymi 
z parkingu. Informację przedstawił A.Ratajczak – kierownik Wydziału 
Komunikacji . 
Pan kierownik wymienił również ile związanych jest z tym dodatkowych 
czynności m.in. rozliczanie kosztów i dochodu powiatu tym bardziej, że nie ma 
jeszcze wszystkich uregulowań prawnych, co do egzekwowania należności               
i należy je skompletować.  
Szczegółowa informacja na wyżej omawiany temat stanowi załącznik                        
nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu                  
w sprawie powołania Komisji Statutowej i wyboru jej Przewodniczącego, którą 
przedstawił  A.Sebastyański - Sekretarz Powiatu.  
Przewodniczący Rady Powiatu proponuje, aby w skład ww. komisji weszli  
członkowie klubów radnych wytypowani przez kluby. Zarząd skierował do prac  
w tej komisji Andrzeja Sebastyańskiego – Sekretarza Powiatu i Beatę 
Koczorowską – Muszyńską  – referenta prawnego.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad 6 
Zarząd rozpatrywał wniosek p.R.K.Kaiser o ulgę w opłacie czynszu 
dzierżawnego za wynajem pomieszczeń. Wniosek zreferowała - E.Gaertner                 
- kierownik Wydziału Organizacyjnego. 
Zdaniem Zarządu należałoby rozważyć możliwość rozdziału lokalu, ponieważ   
lokal jest zbyt duży i może dobrze byłoby dzierżawić  go dwóm najemcom.  
Temat należy głębiej rozeznać i będzie on przedmiotem obrad następnego 
posiedzenia. 
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 7 
Zarząd jednogłośnie /4 za/ podjął uchwałę w sprawie udzielenia w 2011 roku 
dotacji z budżetu powiatu dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych                
o uprawnieniach szkół publicznych oraz dla niepublicznych placówek 
oświatowych.  
Uchwałę zreferowała K.Krenz - kierownik Wydziału Oświaty. Uchwała jest 
załącznikiem nr 4 do protokołu. 
Pani Kierownik zapoznała  Zarząd o piśmie dyrektora ZSP w Gołańczy z prośbą 
o dodatkowe środki finansowe na zakup wyposażenia dla MOS w Gołańczy. 
Temat będzie szerzej omawiany na jednym z późniejszych posiedzeń. 
Pismo jest załącznikiem nr 5 do protokołu. 
 
Ad 8 
Zarząd zapoznał się z informacją o złożonych wnioskach przez samorządy 
gminne powiatu wągrowieckiego oraz o środkach jakie samorządy planują                
w 2011 roku przeznaczyć na usuwanie pokryć dachowych zawierających azbest. 
Temat omówiła M.Klessa - kierownik Wydziału Ochrony Środowiska. 
Zarząd prosi o informację ile gminy przeznaczały w 2009 roku na 
dofinansowanie na usuwanie pokryć dachowych zawierających azbest. 
Informacja może być  przedstawiona  w  materiałach  na sesję w miesiącu lutym. 
Zarząd proponuje dofinansować 40% kosztów na usuwanie pokryć 
zawierających azbest. 
Szczegółowy wykaz stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowego 
Zarządu Dróg w Wągrowcu wyrażając zgodę na udzielenie zamówienia 
publicznego na zadanie „Remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych”. 
Wniosek przedstawił R.Kubisz – kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju. 
Wniosek stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad 10 
Następne posiedzenie Zarządu wyznaczono na dzień 26 stycznia 2011r.               
godz.13.00 
 
Ad 11 
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono.            
           
 
          Protokołowała 
          ______________ 
             /M.Substyk/ 

 
 
                                    

                                        Wicestarosta  
 

                _____________________ 
               /Tomasz Kranc/ 

 
 
 

                                                        Andrzej Bielecki          ________________ 
 

                                                         Jacek Brzostowski         ________________ 
                                      

                                                                     Robert Woźniak           ________________ 
 
 
 

 


